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1 Vaststellen agenda commissie Ruimte 8 juni 2017

Dhr. Leenders (VVD) heeft zich afgemeld. Hij wordt vervangen door Mw. Stam.

De voorzitter stelt voor agendapunt 6 ‘Verkeersveiligheid rondom de basisschool Heemstede’ en 
agendapunt 5 ‘Aanleg nieuwe brug IJsbaanpad’ direct na agendapunt 2 te behandelen.

Conclusie voorzitter: de commissie gaat akkoord met het voorstel. De agenda wordt aldus 
vastgesteld.

2 Spreekrecht burgers

Er hebben zich 3 insprekers gemeld bij agendapunt 6 ‘verkeersveiligheid rondom de basisschool 
Heemstede’

 Mw. P. Jagt-Roffel
 Mw. M. Benjamins, verkeersouder Jacobaschool
 Dhr. G. Stigter, coördinator verkeersbrigadiers Crayenester Basisschool.

6 Verkeersveiligheid rondom de basisschool Heemstede (B-stuk)
Mw. P. Jagt-Roffel, mw. M. Benjamins en dhr. G. Stigter spreken in.

Conclusie voorzitter: de commissie is positief over het voorstel van het college. De 
wethouder heeft een aantal toezeggingen gedaan die verwerkt worden in het plan. De 
suggesties van de commissie worden meegenomen.

5 Aanleg nieuwe brug IJsbaanpad (B-stuk)

Conclusie voorzitter: de VVD kan zich vinden in het voorstel van het college. GL en PvdA zijn 
tegen het voorstel. CDA, HBB en D66 kunnen nu nog geen beslissing nemen. Deze partijen 
willen eerst antwoord op de gestelde vragen over 1. de kosten van de huidige brug ten 
opzichte van de nieuwe brug voor wat betreft de afschrijving, 2 de wachtlijst en hoe het 
proces van toewijzing van ligplaatsen verloopt, 3. de mogelijkheid voor het creëren van 
aanlegplaatsen elders in Heemstede. Het stuk komt terug in de commissie Ruimte als B-stuk.



3 Vaststellen Gemeentelijk Rioleringsplan Heemstede en Bloemendaal (2017-2021) (A-stuk)

Conclusie voorzitter: hamerpunt voor de raadsvergadering van 29 juni 2017

4 Onderzoek fietsschakel Fuikvaartweg Haarlem ten laste van Mobiliteitsfonds (A-stuk)

Conclusie voorzitter: hamerpunt voor de raadsvergadering van 29 juni 2017

7 Motie meerjarige financiering fietsenstalling station (B-stuk)

Conclusie voorzitter: Voldoende besproken. De wethouder stuurt op 9 juni 2017 opnieuw een 
brief naar het college van gemeente Bloemendaal.

Actiepunt: de leden van de commissie Ruimte willen vanuit de gemeenteraad van Heemstede 
eveneens een brief sturen naar de gemeenteraad van Bloemendaal. De griffie zal een concept- brief 
voorbereiden.

8 Wat verder ter tafel komt

De heer de Zeeuw (GL) geeft informatie over ontwikkelingen rondom de asbestverontreiniging op 
manege Rusthof.

9 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22u26.


